

*kadhun salmanAlshamry
Vitae*

*Mustansiriyah University – College of Education-----
Mobile: +9647713075901
Email:usa923gh@gmail.com*

PERSONAL SUMMARY: SHE OBTAINED A DOCTORATE IN EDUCATIONAL PSYCHOLOGY FROM THE UNIVERSITY OF BAGHDAD

- Short words not short paragraph please. With some Professionals.

EDUCATION:PHD

- Ph.D. #1:
- M.Sc. #2:
- B.Sc. #3:

ACADEMIC HONORS AND AWARDS:

- #1: Shield of Excellence from the Dean of the College of Arts
- #2: Shield of Excellence from the President of the University

ACADEMIC /TEACHING EXPERIENCE:

- #1: I studied in Arab universities. More than four years ago. At the undergraduate and postgraduate levels. I have given a lot of lectures.
- In the Teaching Methods Unit, he held dozens of seminars at the local, Arab and foreign levels.
- #2: like that. I gave many workshops

COURSES TAUGHT:

Undergraduate	Graduate
Psychology. Cognitive	Advanced readings. In cognitive psychology.

PROFESSIONAL AFFILIATIONS:

- Chairman, Diversity Committee
- President,

PUBLICATIONS:

- Papers. Chairman of the Scientific Committee.
- Etc. Chairman of the examination committee. Chairman of the Study Committee

PROFESSIONAL DEVELOPMENT

- Certifications. more. From 63 searches. In the field of specialization. Also four books.
- Conferences. Two articles.

السيرة الذاتية

اسم الشخص الكامل الاستاذ الدكتورة بشرى كاظم سلمان
الجامعة المستنصرية - كلية التربية ---077130759019647804829466
Email: usa923gh@gmail.com

ملخص تعريفى: الاستاذ الدكتورة بشرى كاظم سلمان الشمري حاصلة على
الدكتوراة من جامعة بغداد في تخصص علم النفس التربوي حاليا تشغل رئيس
قسم العلوم التربوية والنفسية

مات مختصرة وليس فقرات مختصرة اضافة الى بعض الخبرات المهنية.

الشهادات الدراسية: دكتوراة في علم النفس التربوي

:Ph.D. #

:M.Sc. #

:B.Sc. #

الجوائز والتكريم الأكاديمي حاصلة على درع التميز من رئيس الجامعة

#: درع التميز من عميد كلية الاداب

#: درع التميز من رئيس الجامعة

الخبرة الأكاديمية والتدريس:

#1: درست في جامعات عربية لأكثر من اربع سنوات في مرحلة البكالوريوس والدراسات
العليا

#2: اعطت الكثير من المحاضرات في وحدة ظرائق التدريس واقامة عشرات الندوات على
الصغير المحلي والعربي والاجنبي

المقررات الدراسية التي تم تدريسها:

الدراسات الأولية	الدراسات العليا
علم النفس المعرفي، الفروق الفردية، علم النفس العام، القياس والتقويم	قراءات متقدمة في علم النفس المعرفي وعلم اللغة المعرفي، مهارات تعليم التفكير وقراءات متقدمة في علم النفس التربوي وتعليم التفكير

الأنساب المهني او الجمعيات:

لجان

رئيس ..اللجنة العلمية، رئيس لجنة الدراسات العليا، رئيس اللجنة الامتحانية في
الدراسات الاولية والعليا ولجنة السلامة الفكرية ورئيس تحديث المناهج ولجنة
نحضيرية في مؤتمر كلية التربية

المنشورات العلمية

- بحوث علمية.(63 بحث في التخصص
- كتب مؤلفة(4) مؤلفات
- مقالات 2
- فصول.

تطوير المهارات: دورات تطويرية وتدريبية كمحاضر وكحضور

• Certifications. Conferences. Workshops.